
Protokół nr 3/10 

z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury Sportu Zdrowia i Spraw Socjalnych 

z dnia 8.07.2010 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności:  

oraz zaproszeni goście: 

1. Wacław Ćwik – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

2. Romualda Francuz – Pracownik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Paczkowie 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miejskim w Paczkowie. Rozpoczęło się o godzinie 1300 a 

zakończyło o godz.1405. 

Wszystkich przybyłych przywitał Przewodniczący Komisji Wojciech Kaczyński. Następnie 

przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Omówienie pomocy społecznej w szkołach, stypendia. 

3. Rozpatrywanie pism napływających do Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

Do pkt 1. 

Przewodniczący Komisji poinformował, ze protokół z posiedzenia Komisji nr 2/10 z dnia 

13.05.2010 r. który był do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy mógł się zapoznać z jego treścią. 

Następnie poddał protokół pod głosowanie. Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół nr 2/10 z dnia 13.05.2010 r. 

Na tym pkt.1 został zamknięty. 

Do pkt 2. 

R. Francuz przedstawiła informację na temat stypendiów jakie zostały udzielone w roku szkolnym 

2009/2010. Poinformowała, że 341 uczniów ubiegało się o stypendia z czego udzielono 153 

stypendiów w szkołach podstawowych, 103 stypendiów w gimnazjach, 31 w liceach 

ogólnokształcących, 33 w szkołach zawodowych, w ośrodkach szkolno – wychowawczych 1 

stypendium i w szkołach policealnych 3 stypendia. W 6 przypadkach odmówiono przyznania 

stypendium z uwagi na przekroczenie kryterium dochodowego. W dwóch przypadkach nie było 

kompletu dokumentów Jedna osoba wycofała wniosek o przyznanie stypendium. Ogółem 

dofinansowanie otrzymało 332 uczniów. W okresie od września do grudnia 2009 r. wykorzystano 

 



kwotę dotacji w wysokości 83.442,50 zł. W okresie od stycznia do czerwca 2010 r. wykorzystano 

kwotę dotacji w wysokości 146.382,60 zł. Ogólnie wypłacono stypendia na kwotę 229.825,10 zł. 

Przewodniczący Komisji zadał pytanie od czego uzależnione jest przyznanie stypendium? 

R. Francuz odpowiedziała, że stypendium uzależnione jest od dochodu na jednego członka w 

rodzinie. Jeżeli dochód na jednego członka rodziny mieści się w granicach od 0 do 50 zł. 

miesięcznie to stypendium przyznawane jest w kwocie 86,45 zł. Jeżeli dochód wynosi od 50,01 zł. 

do 100 zł. kwota stypendium wynosi 81,90 zł. Jeżeli dochód wynosi od 100,01 zł. do 150 zł. kwota 

stypendium wynosi 77,35 zł. Jeżeli dochód wynosi od 150,01 zł. do 351 zł. kwota stypendium 

wynosi 72,80 zł. 

E. Chronowska zadała pytanie jak wypłacane jest stypendium? 

R. Francuz odpowiedziała, że w dwóch transzach. 

W. Nowakowska zadała pytanie w jaki sposób rozliczają się rodzice? 

R. Francuz odpowiedziała, że jest to pomoc pieniężna i rodzice się nie rozliczają z przyznanych 

środków. 

Przewodniczący Komisji zadał pytanie kto zajmuje się dożywianiem dzieci w szkołach? 

R. Francuz odpowiedziała, że dożywianie jest finansowane w ramach Ośrodka Pomocy Społecznej. 

J. Soszek stwierdził, że dobrze byłoby zastanowić się nad formą przyznawania stypendiów 

sportowych. Dzisiaj żeby dzieci odciągnąć od wielu zagrożeń trzeba je zachęcić do uprawiania 

sportu. 

Przewodniczący Komisji zauważył, że jest to zadanie dla przyszłej Rady, która będzie dysponować 

budżetem w 2011 r.  

Przewodniczący Komisji sformułował wniosek: Komisja zapoznała się z informacją nt. pomocy 

społecznej w szkołach – stypendia. Komisja wniosek przyjęła jednogłośnie. 

Na tym Przewodniczący zamknął pkt. 2 posiedzenia. 

Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo obsługi w przedszkolach publicznych w Paczkowie w 

sprawie zwiększenia miesięcznego wynagrodzenia. 

Przewodniczący Komisji sformułował wniosek: Komisja zapoznała się z pismem w sprawie 

podwyżki płac obsługi przedszkoli publicznych w Paczkowie. Komisja pismo przyjęła do 

wiadomości i kieruje do Burmistrza celem rozpatrzenia przy projektowaniu budżetu gminy Paczków 

na 2011 r. Komisja wniosek przyjęła jednogłośnie. 

Do pkt 4. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że doszły go głosy, że nie są wsadzane za wycieraczki 

pojazdów bilety wzywające do zapłacenia kary za to, że ktoś nie wykupił biletu parkingowego. 

 



J. Soszek odpowiedział, że jest przekonany o tym, że w Paczkowie wezwania mogą być wyciągane 

złośliwie zza wycieraczek. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że chciałby na kolejnej Komisji zwizytować „dom kata” po 

remoncie. Dodał, że oprócz funkcjonowania w tym budynku Centrum Informacji Turystycznej i 

izby pamięci powinno być tam uruchomione stanowisko, na którym sprzedawane byłyby napoje, 

kawa, herbata, którą można byłoby wypić w ogródku obok „domu kata”. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący posiedzenia zakończył 

posiedzenie Komisji.  

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa      Wojciech Kaczyński 

 
 
 
 
 

 


